
PROTOKÓŁ NR 6/2024 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji 
odbytego w dniu 27 września 2024 r.

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji, zgodnie z listą obecności 
stanowiącą załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Ad. 1 Otwarcia posiedzenia Komisji o godzinie 09:00 dokonał Przewodniczący 
Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji - Radny Stanisław Skoneczny, witając 
uczestniczących w posiedzeniu Komisji.

Na podstawie list obecności Przewodniczący stwierdził istnienie ąuorum 
i uprawnienia Komisji do podejmowania wiążących decyzji.

Porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie ąuorum;

2. Wizytacja w Zespole Placówek Specjalnych w Rawie Mazowieckiej;

3. Wizytacja w Zespole Szkół - Centrum Edukacji Zawodowej i Ustawicznej im 

Mikołaja Kopernika w Rawie Mazowieckiej;

4. Wizytacja w Liceum Ogólnokształcącym im. Marii Skłodowskiej - Curie w Rawie 

Mazowieckiej;

5. Sprawy różne;

6. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 2 Dyrekcja wraz z zespołem nauczycieli Zespołu Placówek Specjalnych w Rawie

Mazowieckiej zwraca się z prośbą o wsparcie następujących inwestycji:

- Przebudowa chodnika oraz dróg wokół szkoły umożliwiające sprawne poruszanie 

się osób niepełnosprawnych;

- Rozbiórka komina, który zagraża życiu poprzez zawalenie się;

- Renowacja boiska szkolnego;

- Ogólny remont w internacie.



2

Komisja po przedstawieniu sytuacji przez Dyrektora Pana Pawła Malika oraz 

oprowadzeniu po Placówce była w zdumieniu jaka jest skala potrzeb. W związku 

z tym, iż w Zespole Placówek uczy się wiele dzieci z różnym stopniem 

niepełnosprawności oraz mieści się tam również Młodzieżowy Ośrodek Socjoterapii 

wraz z Specjalnym Ośrodkiem Szkolno - Wychowawczym oraz internatem to 

potrzeby na remonty i inne dofinansowania jest ogromna.

Ad. 3 Dyrekcja wraz z zespołem nauczycieli Zespołu Szkół - Centrum Edukacji 

Zawodowej i Ustawicznej im. Mikołaja Kopernika w Rawie Mazowieckiej zwraca się 

z prośbą o wsparcie następujących inwestycji:

- Przebudowa szatni, toalety i dwóch sal do ćwiczeń położonych przy Sali 

gimnastycznej;

- Remont siłowni i doposażenia oraz odnowienia sprzętu;

- Remont szatni, toalety przy siłowni;

- Przebudowa wejścia głównego i wejścia bocznego do szkoły z podjazdami dla osób 

niepełnosprawnych;

- Remont gabinetu do pracy indywidualnej i gabinetu pielęgniarki;

- Wymiana nawierzchni boiska wielofunkcyjnego (52x32) oraz wykonanie 

niezbędnych prac dodatkowych;

- Remont 6 sal dydaktycznych;

- Projekt budowlany Sali gimnastycznej;

- Rewitalizacja obecnego boiska przy Szkole;

- Wymiana rur kanalizacyjnych w internacie.

Komisja po przedstawieniu sytuacji przez Dyrektora Pana Radosława Kaźmierczaka 

oraz oprowadzeniu po pomieszczeniach szkolnych była pod wrażeniem rozbudowy 

warsztatów szkolnych ale także potrzeb remontowych.
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Ad. 4 Dyrekcja wraz z zespołem nauczycieli Liceum Ogólnokształcącym im. Marii 

Skłodowskiej - Curie w Rawie Mazowieckiej zwraca się z prośbą o wsparcie 

następujących inwestycji: 

- Ocieplenie Sali gimnastycznej;

- Remont siłowni zewnętrznej;

- Remont męskiej łazienki na II piętrze;

- Remont płotu od ul. Słowackiego.

Komisja po przedstawieniu sytuacji przez Dyrektora Pana Arkadiusza Woszczyka 

oraz oprowadzeniu po pomieszczeniach mieszczących się Liceum mogła zobaczyć 

skalę potrzeb remontowych.

Ad. 5 W sprawach różnych głosów nie było.

Ad. 6 Po wyczerpaniu przyjętego porządku Przewodniczący Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Promocji - Radny Stanisław Skoneczny dokonał zamknięcia 

posiedzenia komisji o godzinie 14:00.

W załączeniu:
- załączniki wymienione w treści protokołu. 
Sporządziła: Małgorzata Ostalska

Przewodniczący Komisji


